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Vážení spoluobčané,
opět končí jeden kalendářní rok, který byl navíc rokem komunálních voleb. Dovolte mi, abych na tomto místě nejprve 
poděkoval všem bývalým zastupitelům i členům komisí za jejich práci pro naše město. Každý z nich přistupoval k 
plnění svých povinností odpovědně, podle svých možností, a s velkým zaujetím. 
Pokud se chceme ohlédnout zpátky, můžeme konstatovat, že se pro Paskov i Oprechtice podařilo udělat spoustu 
dobrých věcí. Pravdou také je, že máme stále co zlepšovat. 
Rád bych poděkoval všem spoluobčanům, kteří se zúčastnili voleb do zastupitelstva města na další období. Věřím, 
že zvolení zastupitelé nezklamou Vaši důvěru a budou se podle svých sil a schopností věnovat dalšímu rozvoji 
našeho města. Nadále budeme vyhlašovat veřejné soutěže na jednotlivé zakázky, oslovovat co největší množství 
firem s cílem dosáhnout co nejnižších finančních nákladů na jednotlivé akce. Budeme dále komunikovat s firmami a 
závody sídlícími na území naší obce.  Vzniklé problémy a požadavky vznášené obyvateli města  vůči jejich činnosti, 
budeme řešit operativně se snahou o oboustranně přijatelné řešení, tak aby nám v Paskově a v Oprechticích žilo 
zase o něco lépe.
Pravidelná  setkání  se zástupci spolků, sportovních a společenských klubů  budeme využívat k vzájemné i 
nformovanosti  i  získávání podnětů pro rozhodnutí rady a zastupitelstva. Zapojením,  co nejširšího počtu občanů do 
správy města, formou jejich účasti na práci ve  všech výborech  zastupitelstva i komisí  rady, jsme se snažili vytvořit 
optimální podmínky pro další zkvalitnění rozvoje města.  Seznam členů jednotlivých komisí najdete na jiném místě 
Zpravodaje.
Rád bych osobně poděkoval těm občanům našeho města, kteří se dobrovolně podílejí na organizaci kulturního,  
sportovního i společenského života. Velké ocenění náleží všem, kteří se aktivně podíleli v oblasti vzdělávání a  
výchovy dětí a mládeže, ale i seniorů, péči o životní prostředí atp.
Mé poděkování patří i vedení podniků a organizací působících na katastru města, se kterými se snažíme najít cestu  
ke společnému postupu při odstraňování překážek při soužití v našem městě.

Nadcházející rok 2015 bude 
jistě náročný, jak pro Vás 
občany, tak i pro naše město. 
Právě proto mi dovolte, abych 
Vám i nám popřál hodně 
vzájemné ohleduplnosti a 
tolerance, mnoho úspěchů v 
pracovní činnosti a v osobním 
životě hodně zdraví, štěstí a 
vzájemného porozumění.

K blížícím se vánočním 
svátkům Vám přeji hodně 
pohody, osobní spokojenos-
ti a radosti v kruhu Vašich  
blízkých.

Petr Baďura
starosta města
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Město Paskov má staronové vedení 

Na ustavujícím zasedání Zastupitelstva města Paskov, dne 7. listopadu, bylo zvoleno nové vedení našeho města. 
Starostou byl zvolen Petr Baďura. Jeho zástupcem a 1. místostarostou (neuvolněným) se stal Ing. Milan Klimunda, 
který bude mít na starosti výstavbu, investice, bytové hospodářství, územní plánování, bezpečnost a financování 
projektů. Dalším neuvolněným místostarostou byl zvolen Ing. Zdeněk Bělík s kompetencemi místní komunikace, 
krizové řízení, komunální záležitosti a odpadové hospodářství. 
Jako neuvolnění radní města byli zvoleni Ing. Petr Michálek, Ing. Pavel Sýkora, Mgr. Martina Juhasová  
a Ing. Roman Soška. 
Ustavující zasedání Zastupitelstva města Paskov zřídilo své poradní a iniciativní orgány. Předsedou finančního 
výboru byl zvolen Ing. Petr Michálek a členové – Vendula Drabinová, Zlatuše Havránková, Ing. Igor Klimunda,  
Ing. Michaela Krečmerová, Martin Kunát, Milan Kyselovský, Ing. Radim Pohl a Iva Vaňková. Předsedou kontrolního 
výboru se stal Ing. Rudolf Šugar a členové – Martin Biedrawa, Miroslav Kaboň, Eva Klečková, Jiří Kupka, Pavel 
Moravec, Marián Sýkora, Viktor Šodek aDalibor Vágo.
Z členů Osadního výboru Oprechtice – Ing. Martina Bartoníková, Jan Gábor, MUDr. Marcela Haladejová, Roman 
Krejčí, Markéta Maluchová, Tomáš Matějný ml., Tomáš Matějný st., Zdeňka Vavřačová, Michal Stibor a Ludmila 
Žáčková- byl zvolen předseda Ing. Michal Stibor.

Rada města na svém prvním zasedání rovněž zřídila poradní orgány – komise:

1. Komise pro školství a vzdělávání, tělovýchovu a kulturu – předseda MVDr. Zdeněk Pejhovský, členové –  
Mgr. Petr Raška, MUDr. Marek Ožana, Petr Michna, Martin Krečmer, Martin Petroš, Tereza Vaclaviková, Markéta  
Mihalová, Renáta Kubánková, Mgr. Karel Švach a Zlatuše Havránková. 
2. Komise pro územní rozvoj, životní prostředí, bytový fond města – předseda Ing. Tomáš Lyčka, členové: Pavel 
Sýkora, Jaroslav Bužek, Tomáš Dědek, Lubomír Forgač, Ondřej Dědek, Ing. Radim Pohl, Simona Horutová, Jan 
Gábor, Vlastimil Rundt.
3. Komise pro dopravu a bezpečnost – předseda Ing. Jan Širc, Ph.D., Ing. Milan Klimunda, Vladimír Rundt, Josef 
Noga, Mgr. Richard Dvorník, Petr Fridrišek, Žaneta Žižková.
4. Sbor pro občanské záležitosti – předkyně Mgr. Jana Maršálková, členové – Milena Baďurová, Blanka Maluchová, 
Libuše Klimundová, Silvie Junková, Lenka Zavadilová, Marie Moravcová, Ing. Jiří Janáček, Petr Bertha, Jiřina 
Bělíková, Libuše Kalousová, Svatoslava Krejčí, Jiřina Kellerová, Milada Jarolímová. 
5. Redakční rada zpravodaje – předsedkyně Mgr. Kristýna Šircová, členové: Ing. Vladimír Forgač, Martin Krečmer, 
Michal Riedl. 
6. Letopisecká a dokumentační komise – předseda Petr Baďura, členové: Ing. Jiří Janáček, Libor Janáček,  
Mgr. Jarmila Petrová, Dr. Ing. Anna Plchová, Mgr. Kristýna Šircová, Lukáš Vojkovský.

Mgr. Kristýna Šircová
Zastupitelka města Paskov
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VEŘEJNÁ SBÍRKA na OPRAVU zámku v 
Paskově

Chorvatsko 2015

Město Paskov zahájilo dne 27. 9. 2014 Veřejnou sbírku 
na opravu zámku v Paskově.

Konání této sbírky bylo oznámeno dne  
4. 9. 2014 Krajskému úřadu Moravskoslezského  
kraje, 28. října 117, 702 18  Ostrava, který oznámení 
přijal dne 5. 9. 2014. Krajský úřad Moravskoslezského 
kraje schválil konání veřejné sbírky dne 10. 9. 2014 
Osvědčením Čj. MSK 118954/2014.

Veřejná sbírka se koná od 27. 9. 2014 na dobu 
neurčitou.

Na opravu zámku v Paskově můžete přispět:
- vkladem peněžních prostředků na zvláštní  
bankovní účet - Bankovní účet je zřízen u 
Československé obchodní banky, pobočka Frýdek-
Místek. Č. účtu: 755555557/0300

- vkladem peněžních prostředků do pokladniček: 
1. pokladnička je umístěna na pokladně Městského 
úřadu v Paskově, 
2. Pokladnička je umístěna v trafice u paní Liškové

Aktuální stav na kontě veřejné sbírky k 28. 11. 2014 
je 24.075,81 Kč. 
Na tuto krásnou částku jste přispěli dobrovolným  
vstupným při prohlídkách zámku dne 27. září 2014 
a příspěvky do pokladniček na Městském úřadě  
a v trafice u paní Liškové.

DĚKUJEME ZA VAŠI PODPORU.

Za městský úřad Petra Dvorníková

Vážení cestující,
v následujícím období dojde k několika zásadním změnám 
v dopravní obsluze Paskova.

MHD Frýdek-Místek
Od 14. prosince bude spoj linky MHD č. 8 po 17. hodině 
prodloužen až do zastávky Mitrovice. Dále bude zaveden 
nový spoj linky č. 8 po 18. hodině zpět do Frýdku-Místku 
(viz přiložený jízdní řád). Na základě připomínek cestu-
jících probíhá příprava na změnu trasy linky č. 8 tak, aby 
byla zajištěna i obsluha zastávky Folvark.

Linky ČSAD Frýdek-Místek
Od 1. ledna budou příměstské linky dopravce ČSAD 
Frýdek-Místek začleněny do integrovaného systému 
ODIS. Pro cestující to znamená, že budou moci i na těchto 
linkách využít tarif ODIS (měsíčníky a časové jízdenky 
platné v MHD v Ostravě). Zároveň dojde k přečíslení linek 
tohoto dopravce.

Jízdné zdarma pro občany nad 70 let
K 1. lednu dojde také k zavedení bezplatné přepravy 
občanů starších 70 let v systému ODIS v zóně 18.  
Cestující, kteří cestující do Ostravy, budou moci jet pouze 
na občanský průkaz již z Paskova. Dnes platí tato nabídka 
pouze na území Ostravy. Jízdné zdarma bude platit pouze 
na lince MHD č. 39 a linkách Arrivy (linky 370, 380, 381, 
382). Bezplatnou přepravu mohou občané starší 70 let 
využít také v Krmelíně, Řepištích a Vratimově.
Občané mohou připomínkovat nově platné jízdní řády do 
15. ledna 2015. Příští celostátní změna jízdních řádů bude 
1. března 2015.

Ing. Jan Širc, Ph.D.
dopravní projektant

Změny v dopravní obsluze Paskov

Nabízíme občanům 10ti denní (7 nocí) pobytový zájezd na Makarskou riviéru do kempu v Živogošče v termínu  
14. 8. – 23. 8. 2015. Kemp je umístěn v krásném borovicovém a olivovém porostu. Má jemnou oblázkovou pláž 
s pozvolným vstupem do moře. Těsná blízkost pohoří Biokovo mu zajišťuje velmi příjemné podnebí. Ubytovací  
kapacity jsou ve vzdálenosti do 100m od pláže.
Cena za ubytování ve stanu:   v karavanu:   v chatce:
Děti do 6 let:  2 700,- Kč  2 700,- Kč   2 700,- Kč
Děti 6-12 let:  4 300,- Kč  4 550,- Kč   4 800,- Kč
Děti 12-15 let:  4 510,- Kč  4 760,- Kč   5 010,- Kč
Děti 15-17 let:   4 710,- Kč  4 960,- Kč   5 210,- Kč
Dospělí:  4 850,- Kč  5 100,- Kč   5 350,- Kč

Uvedené ceny za osobu zahrnují: Dopravu, ubytování, spotřebu el. energie a vody, služby delegáta, pojištění CK 
proti úpadku, pobytovou taxu a léčebné pojištění. V ubytovacích prostorech je kuchyňka, spacáky/příkrývky vč. 
polštářů, lednice, skříňky na potraviny, el. vařiče atd. Sociální zařízení (WC, sprchy, umývárny) jsou v kempu.
Nástupním místem zájezdu je Paskov.  Doprava komfortním autobusem Neoplan nebo Volvo.
Zájemci o rekreaci se mohou přihlásit a zaplatit zálohu 500,-Kč/os. co nejdříve, nejpozději však do 30. ledna 2015 
na městském úřadě.
Bližší informace Vám poskytne pan Šafránek na městském úřadě nebo na tel. 702 210 559.

Aleš Šafránek
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Informace z Rady města

Rada města Paskov se v období od září do listopadu sešla celkem pětkrát, z toho jedenkrát již v novém složení 
(10. 9. 2014, 24. 9. 2014, 8. 10. 2014, 22. 10. 2014 a v novém složení 12. 11. 2014). 

Na svých jednáních vzala na vědomí:
 - Informaci o postupu prací na akci „Rozšíření hřbitova města Paskov“.
 - Návrh vizualizace projektu na rekonstrukci osvětlení podia v kině Panorama Paskov pro jeho multifunkční využití 
(divadla, koncerty, besedy).
 - Projekt energetické soběstačnosti, jehož cílem je vybudování vlastní energetické jednotky, která zajistí dodávky 
levné energie a tepla. 
 - Požadavek na umístění smuteční tabule na ulici Na Kopečku. 

Na svých jednáních schválila:
 - Provedení maleb schodiště zámku, ošetření nové fasády samočisticím fotokatalytickým nátěrem a opravu oken a 
dveří budovy č. p. 2 zámku Paskov.
 - Dopravní značení na ulici Mitrovická (zpomalovací retardér, dopravní zrcadlo, zhotovení projektové dokumen-
tace).
 - Obnovení dětských prvků u náměstí v Paskově (kládová houpačka dvoumístná, herní sestava „Majda“, červená 
laminátová skluzavka, červené klobouky, houpačka dvoumístná WOOD).
 - Bezplatné vypůjčení požární techniky od Biocelu Paskov a. s. (cisternová automobilová stříkačka 25).
 - Rozvoj geografického informačního systému města Paskov.
 - Objednání revize dýchací techniky JSDH Paskov.
 - Zveřejnění záměru na pronájem nebytových prostor v objektu č. p. 39 na ulici Nádražní v Paskově od 15. 1. 2015. 
 - Uzavření smluv o společném postupu zájemců při centralizovaném zadávání mezi Městem Šenov a Městem 
Paskov na dodávku elektřiny a dodávky zemního plynu.
 - Položení asfaltu a recykláž u Přístřešku pro cyklisty a dovoz licované cihly z cihelny v Polomi, okr. Přerov na 
opravu oplocení areálu Zámku. 
 - Opravu kotelny hasičárny Paskov.
 - Nákup dýchací techniky pro jednotku SDH Oprechtice.
 - Rekonstrukci pánských a dámských záchodů v budově školní jídelny a sociálního zařízení v šatnách zaměstnanců 
školní jídelny. 
 - Ozvučení sálu nad Zámeckou krčmou. 
 - Uzavření darovací smlouvy mezi Biocelem Paskov a.s. a Městem Paskov. Předmětem smlouvy je peněžitý dar na 
částečné pokrytí nákladů spojených s tiskem stolního kalendáře města Paskov na rok 2015. 
 - Zakoupení samostatného traktoru. 
 - Pořízení a montáž bojleru, expanzomatu, plynoměru a vodoměru s dovybavením bytu v budově Hasičské  
zbrojnice v Paskově.

Na svých jednáních rozhodla:
 - O výběru nejvhodnější nabídky na veřejnou zakázku „Energetické úspory objektu KD Oprechtice“ Část 1 a Část 2.
 - O přijetí účelové neinvestiční dotace pro rok 2014 Městem Paskov na výdaje na zabezpečení akceschopnosti 
jednotky SDH  od Moravskoslezského kraje.

Mgr. Kristýna Šircová
Zastupitelka města Paskov

Dovolte mi, abych za všechny občany našeho města 
poděkoval všem, kteří nabídli svůj strom k vánočnímu 
vyzdobení náměstí. 
Nabídku jsme dostali od 9 dárců z Paskova i  
Oprechtic. Všem za jejich nabídku děkujeme. Po složitém 
výběru, s ohledem na různé překážky, kdy někde  
vadily dráty elektrického vedení, jinde třeba nezpevněná  
plocha nebo úzká komunikace, jsme vybrali borovici ze  
zahrady paní Daniely Němčíkové. 
Děkujeme také firmě Agrospol Staříč s.r.o. za zapůjčení 
jeřábu a valníku pro jeho uřezání, přepravu i umístění 
na náměstí.

Aleš Šafránek

Vánoční strom



strana 6 Organizace a spolky

Výběr ze dvou jídel ve školní jídelněTajemné listopadky

Večerní listopadová 
hra, pro rodiče s dětmi 
z paskovské mateřské 
školy, patří již řadu let 
mezi nejoblíbenější, 
nejvíce navštěvované. 
Dne 6. 11. 2014 se 
již od 15. hodin na 
zahradě MŠ scházeli 
rodiče s dětmi. Někteří 
se jen procházeli, jiní 
si opékali párky. U 
ohniště jim k dobré 
tábornické náladě hrály 
na kytaru paní učitelky. 
Blížila se 16. hodina a s 
ní zahájení večerní hry  

„Tajemné listopadky“, ale tma nepřicházela.... Využili jsme 
čekání na tmu k tomu, aby náš pan starosta slavnostně 
„otevřel“ nové hřiště na školní zahradě přestřižením 
pásky a prvním výkopem. Bylo odstartováno první  
sportovní utkání chlapců (trenér p. Martin Staněk). 
Přesně před 17. hodinou se konečně setmělo, děti 
zatančily taneček Bu-Bu-Bu a tajemné zvuky a dýňová 
strašidélka lákaly odvážné děti na výpravu do borového 
háje, kde na ně čekal poklad. 
Poděkování patří všem rodičům, kteří se zúčastnili  
„podzimního dýňohraní“ (dílničky), panu Pavlovi 
Němčíkovi za moderování akce a panu Liboru Janáčkovi 
za zdařilé fotky.

Ivana Kabilová
Učitelka MŠ Paskov

Vážení spoluobčané, strávníci, děti,
chtěli bychom vás seznámit s výsledkem naší ankety 
pod názvem „zařazení výběru ze dvou jídel ve školní 
jídelně“, která probíhala od září do konce října 2014 na 
webových stránkách města Paskova a ve školní jídelně 
prostřednictvím hlasovacích lístečků. 
V anketě na webu hlasovalo 133 strávníků. Pro jedno  
jídlo bylo 61 a pro dvě jídla 72 hlasujících.  Prostřednictvím 
lístečků hlasovalo 54 strávníků. Pro jedno jídlo bylo 26 a 
pro dvě jídla bylo 28 hlasů. Celkem v anketě hlasovalo 
187 strávníků. Celkově pro jedno jídlo bylo 87 hlasů a pro 
2 jídla 100 hlasů. Hlasování se nezúčastnila ani polovina 
strávníků. 
Na základě výsledků této ankety jsme se dohodli, že od  
1. 1. 2015 budeme vařit 1x týdně dvě jídla.  
Posoudíme, jakou to bude mít odezvu u strávníků. Výběr 
ze dvou jídel bude u všech strávníků v jídelně, nebude se 
týkat rozvozu.
Zejména rodiče malých dětí, bychom požádali  
o pomoc při výběru jídla. Výběr bude možný buď přes naše  
internetové stránky www.estrava.cz nebo nahlášením 
přímo v jídelně.
Přihlášení nebo odhlášení druhého jídla musí proběhnout 
nejlépe 3 dny předem.  Kdo se výběru jídla nezúčastní, 
dostane automaticky jídlo č. 1.
Znovu připomínáme, že k vydání obědů je velmi důležité 
nosit čip.
Rádi bychom vám všem jménem vedení školy a kolektivu 
školní jídelny, popřáli příjemné prožití vánočních svátků a 
těšíme se na vás v novém roce 2015.

Andrea Jedličková, vedoucí školní jídelny
Jaroslav Goj, ředitel školy

... Otevření nového hřiště v zahradě MŠ Paskov ...
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Mistrovství Evropy v baseballu 2014 Ostrava

Organizace a spolky

 Dechový orchestr koncertoval v Chorvatsku
Součástí této akce byla i výtvarná soutěž, které se 
zúčastnili i žáci naší školy. Carmen Lapčáková z II. B 
obsadila v kategorii mladších žáků 2. místo a Saša Šín 
ze 7. A  se umístil ve své kategorii na 1. místě.
Oba byli i se svými rodiči pozváni na jedno mistrovské 
utkání, kde jim byly slavnostně předány odměny.
Carmen a Sašo, velmi vám gratulujeme!

ZŠ Paskov

V měsíci říjnu se uskutečnila beseda se členy hasičského 
záchranného sboru Ostrava pro žáky druhých a šestých 
tříd naší školy. Žáci besedovali o práci hasičů, opakovali 
si, jak předcházet požárům a jak se při nich chovat.
ZŠ Paskov

 “Hasík” - beseda se členy HZS Ostrava pro 
žáky 2. a 6. tříd

Tradiční soustředění, které Dechový orchestr ZUŠ  
Vratimov absolvuje vždy na sklonku léta, bylo letos  
posunuto až na druhý zářijový týden, konkrétně na  
termín 5. - 14. září. Důvodem této změny byla účast našeho 
orchestru na mezinárodním festivalu Makarské kulturní 
léto 2014. Změnil se tedy nejen termín soustředění, 
ale také místo jeho konání, neboť jsme namísto  
moravskoslezských Beskyd zamířili do městečka 
Živogošće v Dalmácii. 
Soustředění se účastnil dosud největší počet hráčů, 
z celkové ho počtu 57 účastníků tvořila podstatnou, 
téměř poloviční část výpravy, skupina žáků a učitelů 
naší pobočky z Paskova. Vzhledem k tomu, že jsme 
se účastnili již zmíněného festivalu, bylo soustředění  
tentokráte zaměřeno především na nácvik koncert-
ního programu, přesto si však na své přišli i ti hráči, 
kteří letos sbírali své první orchestrální zkušenosti. Po 
každodenní několikahodinné společné zkoušce praco-
vali nejmladší hráči individuálně pod vedením pedagogů 
i svých starších spoluhráčů, kteří se výtečně osvědčili 
v rolích lektorů. Není tedy divu, že po tak intenzivní 
přípravě mohli i naši benjamínci účinkovat spolu s celým  
orchestrem na dvou koncertech, které jsme odehrá-
li v Podgoře a v Gradacu. Koncerty probíhaly v  
nádherném prostředí těchto přímořských letovisek a set-
kaly se s nadšenými ovacemi posluchačů, kteří si svým 
potleskem vynutili několikanásobné „přídavky“. Došlo i 
k překvapivému koncertu číslo tři, který byl tak trochu 
mimo plán. Jelikož orchestr při své přípravě pracoval v 
plenéru pod širým nebem, neušel samozřejmě pozornos-
ti ostatních ubytovaných turistů, pro které jsme pro velký 
zájem den před svým odjezdem uspořádali promenádní  
koncert přímo v kempu! 
Orchestr na letošním soustředění získal nejen mnoho 
nových zkušeností, ale také motivaci pro další práci, 
která nás čeká.

David Schreiber, dirigent orchestru

Blíží se nám léto 2015 a my máme pro vás připravenou 
nabídku táborů: příměstské, pobytové, tábor pro děti 
Itálie (Informační schůzka úterý 13. 1. 2015 v 17:30 hod 
- učebna DDM Vratimov), pobyt rodičů s dětmi Chorvat-
sko (Informační schůzka úterý 20. 1. 2015 v 17:30 hod 
- učebna DDM Vratimov). Konkrétní nabídka a termíny 
informačních schůzek najdete od ledna 2015 na našich 
stránkách: www.ddmvratimov.cz .

Tábory DDM Vratimov
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 DDM Vratimov 
Dům dětí a mládeže se soustavně věnuje vzdělávání 
vedoucích kroužků a letních táborů. V září a listopadu 
proběhlo na DDM vzdělávání s názvem „Studium  
pedagogiky pro pedagogy volného času  
vykonávající dílčí přímou pedagogickou činnost“. Ke 
svému odbornému vzdělání si tito lidé doplňují vědomosti 
a dovednosti v oblasti psychologie a pedagogiky. Studiu 
věnují dva víkendy ze svého volného času, podrobí 
se ústním zkouškám, absolvují testy, praxi a budou  
obhajovat svou závěrečnou práci. Vzhledem k tomu, že 
všichni vedoucí kroužků mají svá zaměstnání a vedení 
kroužků věnují svůj volný čas, tak i celé náročné studium 
absolvují ve svém volném čase. 

Za to jim patří obdiv a poděkování. Svědčí to o jejich 
nadšení pro práci s dětmi. 
Jsem velice hrdá, že mám tu čest pracovat s takovými 
lidmi. S čistým svědomím můžu říct, že od nového roku 
budou vedoucí kroužků mít v 99% vzdělání odpovída-
jící novele zákona o pedagogických pracovnících. Pro 
naše účastníky zájmového vzdělávání (kroužků, klubů, 
kurzů, víkendových pobytů a letních táborů) to bude zna-
menat zkvalitnění práce vedoucích kroužků po stránce  
pedagogického přístupu a organizace jednotlivých 
činností.
Děkuji našim vedoucím za jejich vstřícný přístup a  
ochotu vzdělávat se, za obětování osobního volného 
času pro dosažení našich společných cílů a naplnění 
motta:
„VÁŠ VOLNÝ ČAS POD NAŠÍ STŘECHOU“ 

Hana Nevrlá
ředitelka Domu dětí a mládeže

25. 1. 2015

 Knihovna informuje

Půjčovní doba v prosinci: 
Od 1. 12. do 19. 12. 2014 je otevřeno dle běžné půjčovní 
doby. 

Od 22. 12. 2014 do 1. 1. 2015 je knihovna z a v ř e n a. 
Těšíme se na vás už v sobotu 3. ledna 2015!

Rovněž bychom chtěli informovat o uzavření  
knihovny v Oprechticích po dobu rekonstrukce prostor. 
Pravděpodobné otevření je plánováno na 3. 2. 2015. 

Přejeme všem našim čtenářům, návštěvníkům a 
příznivcům knihovny příjemné prožití vánočních svátků 
a šťastné vkročení do nového roku (nejraději s knihou)!!!

L. Ježová, J. Rybaničová a M. Bradáčová

 Den pro dětskou knihu
V sobotu 29. 11. 2014 jsme se zapojili do celostátní 
akce Den pro dětskou knihu. Letos jsme navíc ukončili 
1. ročník Lovců perel a otevřeli Vánoční obchůdek pro 
naše úspěšné lovce. První lovkyně perel přišly už v 
7.58h !!! Nejlepší „lovkyní“ je Terezie Pavlasová, která 
ulovila 72 perel, 2. místo s 29 perlami získala Anna Marie 
Tvrdíková. O pouhou jednu perlu zůstala 3. Agáta Jun-
ková. Všechny tři vítězky obdržely hodnotné ceny pana 
starosty - společenské hry firmy Albi. 

Ostatní sběratelé perel dostali své nasbírané perly s 
plackou Lovců perel a diplomem. Všichni, kteří vyplňovali 
i nepovinné otázky, nasbírali za celý rok hodně tzv. 
morionů, které mohli směnit ve Vánočním obchůdku 
lovců perel - nabídka byla pestrá, během dopoledne se 
téměř vše vykoupilo. Ostatní  lovci, kteří nepřišli v sobotu 
, ale nemusí zoufat - obchůdek doplníme a bude otevřen 
až do 18. prosince. Některé návštěvnice nám pomohly 
již tradičně vyzdobit vánoční stromeček a zahájit tak 
adventní čas v knihovně. Téměř všechny děti si také 
vyrobily papírové koule na stromeček. V rámci akce 
Kamarádka knihovna nám děti také vyplnily vysvědčení 
- letos v komiksové podobě. Zároveň byl vyhlášen 
2. celostátní ročník Lovců perel. Všichni letošní aktéři 
se opět přihlásili. Někteří slibovali, že zvýší své skóre. 
Uvidíme. 

Letošní Den pro dětskou knihu se velmi vydařil, do  
knihovny přišlo celkem 25 návštěvníků, nejen z řad lovců 
perel.

Lenka Ježová



 

Pionýrská skupina Paskov ve 
spolupráci s městem Paskov Vás 

srdečně zve na 
 

který se koná 20.prosince 
od 14 do 18 hodin na náměstí 

 

Od 14 do 15 hodin se v kostele uskuteční  
Česká mše Vánoční Jana Jakuba Ryby. 

Dále bude během odpoledne probíhat bohatý kulturní program, prodej 
živých kaprů, výrobků žáků ZŠ a různých vánočních ozdob. 

Děti se mohou těšit na horkou čokoládu, perníčky a trdelník… 

Pro dospělé je připraven svařák, domácí sýry, uzeniny, ryby… 
 

 

Přijďte si vychutnat vánoční atmosféru, 
těšíme se na setkání s Vámi! 
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Dětský oddíl „Mušata“ Pionýrské skupiny Paskov zahájil 
v září již osmý rok své činnosti. Za tu dobu jsme připravili 
pro děti z Paskova a okolí přes 300 schůzek, které 
probíhají od září do června každý pátek od 16 do 18 hodin 
v klubovně v budově bývalé ZUŠ, a přes 50 víkendových 
akcí a výletů. Jenom v letošním roce oddíl navštěvuje 
přes třicet dětí ve věku od 7 do 14 let. Z některých 
dětí, jež náš oddíl navštěvovaly už od začátku, jsme si  
vychovali oddané instruktory, kteří se dnes aktivně 
podílejí na chodu oddílu. Tím jsme se rozrostli na 13  
vedoucích (zakládajících osmi členů v oddíle působí 
už jen tři). Kromě každoročních akcí, Drakiády a  
Lampionového průvodu, se snažíme pro děti připravit za-
jímavý program, při kterém se i něco málo naučí a poznají 
své okolí.
V minulém roce jsme se jako vesmírní cestovatelé vy-
dali prozkoumat Ondřejník a Pustevny, kde jsme využili  
hezkého a větrného počasí a celé odpoledne pouštěli 
draky. Navštívili jsme také mnohem vzdálenější místa, jako 
olomouckou ZOO. Při této návštěvě jsme měli možnost 
seznámit se s mnohými zvláštními obyvateli naší planety. 
Již podruhé jsme se zúčastnili celorepublikové akce 72 
hodin, v rámci níž jsme uklidili les kolem nové cyklostezky, 
který při některých schůzkách také využíváme. 

Činnost dětského oddílu PS Paskov
V klubovně na návštěvníky čekaly různé úkoly a  
dovednosti. Po jejich splnění si mohli zahrát také 
některou z našich deskových her. V klubovně po  
celou dobu čekali všichni vedoucí a instruktoři, kterých 
se návštěvníci mohli zeptat na cokoliv ohledně oddílu 
a naší pionýrské skupiny. Na konci akce pak všichni 
zúčastnění dostali malý pionýrský dáreček. Hned týden 
na to, 12. září, se konala každoroční Drakiáda, na  
kterou letos dorazilo až nečekaně mnoho ručně  
vyrobených draků, což jsme náležitě ocenili krásnými 
odměnami v podobě nejnovějších deskových her. 
O víkendu 20. – 21. září jsme využili posledních teplých 
dnů a vydali se na základnu na Krásné, kde jsme celé 
dny trávili pouze hraním her, abychom si odpočinuli od 
školních povinností, kterých už v té době bylo až až. V 
říjnu jsme se pak již potřetí zúčastnili akce 72 hodin a 
uklidili okolí dětského hřiště u Základní školy a na jeho 
úplném konci se s dětmi vydali zdolat nejvyšší horu  
Beskyd. 
A co máme v tomto „oddílovém“ roce ještě před sebou? 
Určitě na nás čekají další vrcholy Beskyd a v lednu na 
nás čeká také jeden z pražských vrcholků, Petřín, který 
zdoláme v období pololetních prázdnin v rámci akce 
Ledová Praha. Mimo jiné v novém roce navštívíme  
museum Tatry a podíváme se do Dolní oblasti Vítkovic. 
Takže se máme určitě na co těšit 

Vedoucí dětského oddílu

V době schůzek jsme se několikrát vydali vyzkoušet 
si, jak by nám to šlo, kdybychom byli horolezci, na  
boulderingovou stěnu do Ostravy-Vítkovic. Mohli jsme 
si také otestovat svou odvahu při několika nocích v 
klubovně, kdy jsme měli jedinečnou příležitost zahrát si 
pár her i v těch nejtemnějších nočních hodinách. Celý 
rok jsme pak zakončili na základně v obci Krásná, kterou  
pionýrská skupina zakoupila v předminulém roce a kterou 
se i s dětmi snažíme zvelebovat k obrazu svému. Všichni 
v oddíle jsme za tuto základnu moc rádi a vždy se už 
dlouho předem těšíme na víkendy strávené na čerstvém 
vzduchu v prostředí Beskyd. 
Ani v letošním roce se nechystáme v naší činnosti polevit. 
Spíše naopak. Na tento rok máme naplánovaných více 
než deset akcí a výletů, z nichž některé jsme již za tak 
krátkou dobu, od začátku školního roku, stihni uspořádat. 
Hned v termínu druhé oddílové schůzky jsme se zapojili 
do celorepublikové pionýrské akce Otevřené klubovny, při 
níž jsme naši klubovnu zpřístupnili široké veřejnosti. 

Vánoční Jarmark
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Vánoční Jarmark

Klub důchodců dál pracuje na plné obrátky

K článku našeho úspěšného oddílu, který vede  
paskovské děti nejen k samostatnosti, obratnosti, 
slušnosti a ohleduplnosti k přírodě si dovolím se přidat 
a všechny vás pozvat na tradiční Vánoční jarmark, 
který se letos uskuteční v sobotu 20. prosince na 
malebném, vánoční atmosférou nabitém, paskovském 
náměstí. Vánoční odpoledne zahájí ve 14 hodin Česká 
mše Vánoční Jana Jakuba Ryby v kostele svatého 
Vavřince, dále bude na náměstí připraven bohatý kul-
turní program a mnoho voňavých stánků se svařákem, 
trdelníkem, domácími sýry, uzenými výrobky, rybami, 
drobnými výrobky žáků základní školy a vánočními  
ozdobami, jejichž koupí přispějete na charitu. Těšíme se, 
že se opět všichni společně o svátcích potkáme!!!  
Vaši pionýři :-)

Ing. Kateřina Biedrawová
pionyr.paskov.cz

V říjnu jsme měli vinobraní, které proběhlo v přátelské 
náladě za účasti bezmála stovky důchodců nejen z 
Paskova, ale také z Krmelína a okolních obcí. 
Listopad jsme prožili oslavami členů, kteří měli půl kulaté 
výročí narození, zpívalo se, tančilo, bylo veselo. Také 
jsme přivítali nové členy do našeho klubu. 
V prosinci chystáme spolu se školní družinou Mikuláše 
pro členy a jejich vnoučata, i děti z družiny. Jelikož se 
jedná o měsíc, který je už sváteční, pojedeme 11. 12. 
nasát tuto atmosféru do Olomouce. Nakonec měsíce 
si uděláme „Důchodcovský Silvestr“, který se ujal a 
slavíme ho již potřetí.
Naše mažoretky jedou dál i přes potíže, které měly.Holky 
se rozhodly, že budou i v pěti vystupovat dál. Držme jim 
palce, protože zdraví v našem věku zradí, když se to 
nejmíň čeká.
A protože je to poslední číslo zpravodaje, chtěla bych 
jménem našeho klubu poděkovat bývalé i současné 
radě města za podporu našeho klubu, za zájem o jeho 
činnost a cenné rady. 
Také bych chtěla poděkovat výboru klubu, který nemá 
lehkou práci při připravovaní akcí a který se stará o celý 
chod klubu .
Chci popřát vše lidičkám v našem malém městečku 
hodně veselé Vánoce, zdraví štěstí a osobní pohodu v 
roce nadcházejícím.

za KD Hana Fojtová

Poté první dva týmy ze skupiny postoupily do semifinále. 
Následoval zápas o poslední místo a turnaj vyvrcholil boji 
o medaile.

Díky novému bodovému systému (výhra v základní hra-
cí době = 3 body, výhra na penalty = 2 body, prohra při 
penaltovém rozstřelu = 1 bod) měly všechny týmy větší 
motivaci zvítězit v základní hrací době, o čemž svědčí i 
fakt, že k penaltovému rozstřelu došlo pouze třikrát z 30ti 
zápasů.

Na prvním místě se umístili nováčci turnaje - Vratimovští 
rytíři (David Pešek, Pepa Jurásek, Lukáš Březina), 
stříbrnou medaili vybojovali TruPky (Hana Kölblová, 
Radek Urbančík, Tomáš Urbančík), třetí místo obsadili 
lonští vítězové Tužky (Tomáš Lofítek, Ondra Lofítek a 
Alex Filípek) a bramborovou medaili dostali Galacticos 
(David Štembírek, Damien Mašlan, Martin Mašlan).  Další 
v pořadí se umístili 5. místo - Famfrpál (Lukáš Kurečka, 
Kuba Pělucha, Viktor Böhm), 6. místo - Bramboráři 
(Honza Širc, Dan Soukenka, Vojta Wojatsche),  
7. místo - Piškvorky (Vilda Naleraj, Lucka Rohlová, Mirek  
Holeksa), 8. místo - Gumy (Kuba Lofítek, Matěj Lofítek, 
Kuba Svoboda), 9. místo - Lipina Forever (Stanislav 
Pobuda, Filip Herec, Dominik Roman), 10. místo -  
Klokani (Radek Novosad, David Bělica, Honza Crhonek) 
a 11. místo - Kolega SK (David Jurajda, Ondra Kotuláš, 
Matěj Rybníček).

V letošním ročníku bylo i hodně střelců - o 30 branek se 
postaralo 16 hráčů! Poprvé se o titulu nejlepšího střelce 
rozhodovalo až na základě rychlejšího vstřeleného gólu, 
neboť dva chlapci měli na kontě stejný počet branek - 4. 
Cenu pro nejlepšího střelce si tak odnesl Tomáš Lofítek. 
O nejkratší zápas v historii turnaje se postaral Stanislav 
Pobuda, který vstřelil branku za neuvěřitelné 2 sekundy a 
překonal tak rekord, který držel Honza Stošek (5s, 2010).

Během turnaje dostali účastníci zdarma občerstvení 
v podobě baget a pití dle vlastního výběru. Poháry a  
medaile pro vítěze předali Krista a Honza Šircovi. Ceny 
pro všechny zúčastněné pak věnoval pan Jiří Hájek.
Příští rok nás čeká již 7. ročník turnaje. Doufám, že se  
28. 9. 2015 opět potkáme.

Za pořadatele Mgr. Kristýna Šircová

6. ročník Svatováclavské minikopané

Na svatého Václava uspořádala místní organizace ČSSD 
Paskov pro občany Paskova a okolí již 6. ročník turna-
je v minikopané. Z prvních chladných obav přízemního 
mrazíku se nakonec vyklubalo příjemné sluníčko a teplo, 
které bylo určeno přímo pro fotbálek. Hrálo se na tar-
tanovém hřišti při ZŠ Paskov systémem 3×3, kdo dá gól 
- vyhrál, max. hrací doba byla 10 minut (poté se kopaly 
penalty přes celé hřiště do prázdné branky).
Přihlásilo se celkem jedenáct týmů, které byly rozděleny 
do dvou skupin a ve kterých se hrálo systém každý s 
každým.

Organizace a spolky
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Motokros Paskov
V německém Dieskau se odjel v minulou sobotu 
závod Motocrossu národů družstev veteránů. I přes  
velkou účast (přes 180 jezdců) se zde se dařilo i našemu 
domácímu jezdci Miroslavu Hanáčkovi z Paskova, když 
spolu s jezdci Zdeňkem Velkým, Miroslavem Kozákem a 
Václavem Vlkem obsadili celkové třetí místo ve třídě 60+ 
(jezdci nad šedesát let). Českým barvám se dařilo i ve 
třídách 35+  a 50+ , které se nám podařilo celkově vyhrát 
a uhájit tak loňský titul ze Švédska.

Miroslav Hanáček

Vpravo dole MIroslav Hanáček

Letošní již 8. ročník Paskovského kriťáku se, po loňském 
deštivém počasí, vydařil. 
Na start se v osmi kategoriích postavilo celkem 138 
jezdců a ve dvou mládežnických kategoriích 19 dětí. 
V každé kategorii se urputně bojovalo jak o body ve 
spurtech, tak i o konečné umístění v závěrečném 
okruhu. Jen pro představu. V „Kat. A“ 19 – 29 let dokázali 
ti nejlepší amatéři po Nádražní ulici od bývalé nemoc-
nice ke kříži vyvinout rychlost až 70km/hod. Nejvíce 
nás potěšilo že, až na dvě malé odřeniny na loktech při 
pádu dvou závodníků v kat. A, nedošlo k žádným dalším 
komplikacím. 
Touto cestou bych chtěl poděkovat Zámecké krčmě 
za přípravu výborného guláše a městskému úřadu za 
vstřícnost při poskytnutí zázemí pro tento závod.

Ředitel závodu PAVEL KRCHŇÁK 

Mistrovství světa v kickboxu
Stefanie Anne Schlegelová (12), narozená ve  
Frýdku-Místku, bydlištěm v Paskově, závodila na  
mistrovství světa v kickboxu v Londýně ve váhové  
kategorii do 45 kg. 

Mistrovství světa se konalo od 25.08. - 31.08. Umístila 
na skvělém druhém místě a získala stříbrnou medaili. 
Přestože Stefanie bydlí v Německu, bojovala za Českou 
republiku.    Blažena Boevová

Paskovský kriťák
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„O VÁNOČNÍHO KAPRA“ 
 

 

 

 

 

„ Štěpánského turnaje “ 
ve stolním tenise neregistrovaných hráčů 

 

Kdy: 26. 12. 2014, prezentace od 13.30h 

Kde: tělocvična Orlovny; Startovné: 50 Kč/ osoba 

Hrací systém se určí na místě dle přihlášených účastníků 
 

 

 

Dny, měsíce a roky ubíhají každému stejně. Ke  
kulatému výročí došla v tomto roce i házená v 
Paskově.
V sobotu 29. listopadu 2014 se v komunitním cen-
tru Paskov konala slavnostní schůze k 60. výročí 
mezinárodní házené v Paskově. Bylo pozváno 96 
bývalých i současných hráčů, trenérů a funkcionářů 
oddílu a 5 hostů. Do budovy centra dorazilo 72 členů 
a dva hosté. Příprava celé akce nebyla jednoduchá 
a provázelo jí i několik úskalí. Zjišťování a nalezení 
některých adresátů, kde byla doručena pozvání, bylo 
někdy detektivní prací. Během příprav došlo k úmrtí 
jednoho člena přípravného kolektivu, velkého patriota

ŠEDESÁT LET OD ZALOŽENÍ MEZINÁRODNÍ HÁZENÉ V PASKOVĚ

paskovské házené, pana Jaroslava Andrýska. Někteří se omluvili ze zdravotních důvodů, někteří se neozvali vůbec. 
Potvrzení o účasti byla doručena různou formou, ale jedno bylo velmi citlivé. Přišla od p. Miroslava Sýkory - cituji 
zkrácenou verzi: 

„Z pozvánky vypadl roj házenkářských vzpomínek, které již spaly na dně mládí. Zatáhly mě na retrofilm,v němž 
hlavní roli hrálo nadšení. Sotva jsem se na chvilku zasnil, drze mě vyrušila současnost. Vždyť už jsi v Himalájích, 
výška věku přes osmdesát. Budeš tam někoho znát? Kolik se nás sejde? Kdo je již na věčné střídačce… A konečné 
rozhodnutí - zas jako v Himalájích. Nespadnu-li do sněhem zaváté štěrbiny, nepřijde-li mlha, třeskutý mráz a  
povichr, a samozřejmě pokud se tam objeví pár dědků, tak určitě přijdu.“

Schůze začala přivítáním všech přítomných,  
následovala vzpomínka na zesnulé a pak přípitek na 
zdar setkání. Následovalo pár zastavení paskovskou 
současnou házenou, seznámení s členy Výboru KH 
Orel Paskov a výhled do budoucnosti. Pak v sousedním 
přísálí proběhla podrobná projekce o historii uběhlých 
60. let v paskovské házené. Kolem stěn byly vystaveny 
panely s fotografiemi a doprovodnými články za toto 
období. Vše bylo velmi dobře zpracováno a doplněno 
mluveným komentářem starosty města p. Baďury Petra. 
Ten popsal mnoho známých i neznámých skutečností z 
této historie. 

Bylo předáno ocenění jednotlivcům za období 2004-2009: hráč Ota Múller, hráčka Silvie Ledererová, trenér Miroslav 
Novák a činovník Jaroslav Andrýsek (převzala dcera Lenka Andrýsková). Za období 2009 – 2014 dostali ocenění – 
hráč Rostislav Blažek, hráčka Alena Baranová, trenér Richard Maňák a činovník Lubomír Klega. Dále byla předána 
zástupcem Krajského svazu házené plaketa za činnost k tomuto výročí.
Pak již následovalo v hlavním sále centra malé občerstvení pro všechny přítomné a po něm se rozběhla  
vzpomínková diskuse napříč všemi generacemi.
Házenkáři věří, že tato akce bylo jen malé zastavení a setkání se s historií a věří, že tento sport bude ve městě dál 
důstojně působit a dávat radost nejen dětem, ale i dospělým.

Jiří Štefek
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Podzim v házené

V období, kdy ze stromů opadlo listí a chlad nás nutí 
změnit oblečení, skončila podzimní mistrovská utkání v 
házené a nezbývá než rekapitulovat vítězství a porážky.
KH Orel Paskov přihlásil do soutěžního ročníku 2014-
2015 do soutěží čtyři družstva v těchto věkových kat-
egoriích - muži, ženy, mladší žáci a minižáci. Všechna 
družstva odehrála tuto soutěžní část se střídavými 
úspěchy.
Muži podzim v Moravskoslezské lize ukončili na  
pátém místě v tabulce o devíti účastnících. Až na 
jeden výsledek byla všechna utkání vyrovnaná, 
kdy mohlo vyhrát jedno nebo druhé družstvo.  
Technická vyspělost celku je dobrá a je příslibem pro jarní  
odvetná utkání. Výsledky družstva mužů po podzimu jsou  
následující – v Novém Jičíně vítězství 33 : 28 po  
vyrovnaném průběhu, který rozhodl závěr. Doma se 
sestupujícím z druhé ligy a aspirantem na postup 
družstvem Trnávky velmi nešťastná porážka 26 : 30. 
Následoval doma Suchdol, na který umí Paskov zahrát a 
po urputném boji se zrodilo vítězství 28 : 25. V tradičním 
derby územních sousedů v Krmelíně, kdy domácí mají cíl 
postoupit do vyšší soutěže, byla porážka 35 : 29. S tímto 
družstvem se již několik let nevyhrálo. Doma s Orlovou 
A se výsledek překlápěl jak na houpačce a nakonec si o 
branku odnesli vítězství hosté 30 : 31. S béčkem Orlové 
na jejich půdě byl výsledek jednoznačný pro Paskov  ve 
výhře 40 : 23. Následoval soupeř doma - Třinec, který 
odevzdal vítězství domácímu celku 37 : 18 a poslední 
utkání v Klimkovicích skončilo smírně  29 :29, kdy lepším  
celkem bylo naše družstvo. Pod tyto výsledky se  
podepsala tato sestava hráčů - Kožešník, Blažek Tomáš 
a Rostislav, Novák, Hruška, Palej, Bezecný, Böhm, 
Pavlíček, Klučár, Havlík Roman a Filip, Kudlej, Piš a  
Kajan. Trenérem družstva je Miroslav Novák a vedoucím 
družstva byl větší část podzimu Andrýsek Jaroslav.
Družstvo žen mělo před podzimem těžké rozhodnutí. 
Soutěž v kraji pro nedostatek družstev se zrušila a 
vyšší soutěž – druhá liga je náročná na čas a finance.  
Nakonec se děvčata rozhodla jít do rizika a i s případnými  
negativními dopady tuto soutěž hrát. Systém soutěže je 
tak trochu atypický, kdy první část se hraje na severu 
Moravy a dle výsledků ve druhé části jsou již soupeřem 
družstva z jižní Moravy a východních Čech. Naše 
družstvo po podzimu potvrdilo velmi dobrou kvalitu a 
svými výkony si vybojovalo postup do lepší poloviny 
soutěže, ale také náročnější na čas a finance. První 
polovinu zvládla děvčata s těmito výsledky - v Karvi-
né tvrdá škola ve formě porážky 28 :13. V N. Jičíně  
jednoduchá výhra 23 :14, doma velmi pěkné utkání 
s Olomoucí a skvělé těsné vítězství 25 : 24. Doma s  
Ostravou zbytečně ztracené body remízou 19 : 19. V 
Zubří na Lesaně vítězství 30 : 28, doma s Karvinou 
porážka 28 : 16, doma s Novým Jičínem lehké vítězství  
23 : 13, do Olomouce jelo oslabené družstvo a přivezlo 
porážku 27 : 17 a poslední dvě utkání byly již na 
vítězné vlně -  v Ostravě vítězství 29 : 21 a poslední s  
Lesanou Zubří 31 : 17. V konkurenci lepších týmů si 
družstvo nevedlo špatně, ale čekají nyní ještě kvalitnější 
soupeři. Podzim odehrála tato děvčata - Mazalová, 

Kořínková, Seidlerová, Štefková, Zajícová,  
Martincová, Baranová, Marynčáková, Kamenská,  
Zouharová, Krestová, Horáková, Řezníčková. Trenérem 
je Miroslav Pavlík.
Mládež, která nyní v Paskově hraje, tj. mladší žáci a 
minici, není ještě připravena vzdorovat soupeřům. Je zde 
ještě cesta složitá jak při přípravě tak i v samostatných  
utkáních. Je zde ale zájem a odhodlání tuto  
kategorii udržet a rozšířit pro další rozvoj házené. Mladší 
žáci na podzim všechna utkání prohráli a minici objeli 
sedm turnajů, kde měli porážky, ale i nějaké výhry. U dětí 
nejde tak o výsledky, ale naučit je základům  a postupně 
je motivovat k vytyčeným cílům. O mládež se starají s 
velkou trpělivostí trenéři Maňák Richard a Kristýna 
Šircová. Pomáhají jim Klučar Michal a Kaluža Miroslav.
Nadcházející zimní období není jen zimní spánek. Házená 
nespí. V prosinci v sobotu 20. 12. 2014 od 9.00hodin 
pořádá KH Orel Paskov tradiční turnaj pro mládež o 
Paskovského kapra a na Štěpána 26. 12. 2014 již tradiční 
devátý ročník ve stolním tenise rekreačních sportovců. 
Na obě akce zveme širokou paskovskou veřejnost.
Závěrem, s blížícím se koncem roku 2014 přejí házenkáři 
všem příznivcům házené a nejenom jim, příjemné prožití 
svátků vánočních a v novém roce 2015 pevné zdraví a 
životní pohodu. 

Jiří Štefek

Horní řada zleva: Novák Miroslav, Havlík Roman, Kajan Jiří, 
Kožešník Roman, Blažek Tomáš, Novák Michael, Blažek  
Rostislav, Klega Lubomír.
Dolní řada zleva: Böhm Filip, Hruška Matěj, Bezecný Michal, 
Klučár Michal, Kudlej Lukáš, Palej Štěpán.
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Jak všichni víme, Paskov Saurians se může chlubit  
novou, něžnou, kategorii žen, které si říkají Paskov 
Ladies. Rok jsme pilně trénovaly, abychom se mohly 
přihlásit do ligy. To by ovšem nešlo bez letní přípravy. 
Scházely jsme se pravidelně v paskovském parku, kde 
jsme zamakaly na naší fyzičce. V říjnu nás čekal náš 
první turnaj, do kterého jsme nenastoupily kompletní. 
Některé z hráček nemohly nastoupit do sezóny kvůli 
studiu, některé bohužel kvůli zranění. Proto jsme rády, 
že se k nám vzápětí přidaly další Ladies a my se těšíme, 
až s námi poprvé nastoupí na hřiště. V tuto dobu náš 
tým tvoří čtrnáct hráček a dvě skvělé gólmanky. 

Původně jsme chtěly nastoupit do nejnižší ligy, která 
se měla pro tuto sezónu otevřít. Bohužel, kvůli malému 
počtu přihlášených družstev se liga neotevřela a my jsme 
byly překvapivě přeřazeny do vyšší, druhé, ligy. V této 
soutěži jsou týmy, které už mají dlouholeté zkušenosti 
a my jako nováčci bojujeme ze všech sil. Bohužel se 
nám zatím nepodařilo vyhrát ani jeden z šesti zápasů, 
ovšem v některých utkáních jsme byly vyrovnanými 
soupeřkami. Doufáme, že pod skvělým vedením trenéra 
Marcela Fedry, a s příležitostnou pomocí Pavla Moravce, 
se nám podaří zvednout ze spodních příček tabulky.

Pokud máte chuť si zasportovat a přidat se k nám,  
nebojte se, můžeme říci, že máme senzační kolektiv a 
rády mezi sebe přivítáme další nové tváře. Kontaktní 
osoba: Lucie Lokajová 739 36 47 66.

Lokajová Lucie, Kostková Dominika

Zatím bez úspěchu, ale s úsměvem 
- takhle hrají LADIES

Nová sezóna florbalu
Začal další ročník florbalistům a paskovští muži 
pokračují ve stabilizaci svého týmu. Bude to ještě  
„trochu bolet“, ale předpokládáme, že je to nejlepší  
cesta pro další fungování celého klubu. V týmu působí už 
pouze naši odchovanci a mezery na některých pozicích 
zacelili i jednotlivci, kteří už nějaký rok florbal nehrají a  
vrátili se pomoct, než je nahradí mladí hráči. Ač výsledky  
nejsou příznivé. Porážky sice přicházejí, ale většinou po  
vyrovnaných zápasech, což jen ukazuje, že jsme  
schopni hrát třetí nejvyšší soutěž s našimi odchovanci.

Ovšem daleko vážnější je situace okolo našeho zázemí 
v Paskově. A to především nafukovací hala. Její velmi 
špatný stav se ještě více zhoršil a především podzimní 
dny udělaly z plochy dosud nevídané kluziště. Objevily 
se velké stížnosti týmů, hráčů, vyhrůžky svazu, (zatím) 
menší pokuty a bohužel pro velké množství pádů i lehké, 
ale už i vážnější, zranění. Situace začíná být složitá. Byť 
na tuto situaci a její špatný vývoj upozorňujeme již mnoho 
mnoho měsíců, netušíme, jaký bude další vývoj. Sezónu 
snad nějak dohrajeme, byť některé zápasy v rizikovém 
období přesouváme do Brušperku. Ovšem poté se musí 
rozhodnout. A hrát dále zápasy a možná i trénovat někde 
po halách v okolí, ztrácí veškerý další smysl. Je otázka, 
jak bude sport v Paskově dále pokračovat.

MUŽI A
Letošní sezóna pro muže nevypadá vůbec dobře. Z 
dosavadních desíti střetnutí dokázali vytěžit pouhých 
šest bodů z třiceti možných, což je prachbídná bilance. 
Zápasy jsou velmi vyrovnané, většinou rozhodují drob-
nosti, které nás stojí body. Časté vylučování, jež nám 
ubírá mnoho sil, také příliš neprospívá. Bohužel ani sta-
bilita kádru není taková, jakou bychom pro dostatečnou 
sehranost potřebovali. Doufáme, že následující polovina 
sezóny přinese více bodů a my se tak po několika letech 
dočkáme play-off namísto hry o záchranu. Děkujeme 
fanouškům, kteří nás i přes nepříznivé výsledky chodí 
podpořit!

MUŽI B
Našemu B-týmu se letos vůbec nedaří. Po šesti odeh-
raných zápasech se krčíme na samém dně tabulky, s 
pouhým jedním bodem. Je to způsobeno jak zapracov-
áním nových a staronových tváří, tak křížením zápasů s 
A-týmem, který je samozřejmě prioritou. Nemůžeme se 
tedy spolehnout na pomoc nejen dvou hráčů áčka, ale 
vzhledem k nízkému počtu hráčů (nemoci, zranění, pra-
covní vytíženost), ani na dva hráče z béčka. V další části 
sezony se zápasy už tak často křížit nebudou a my tedy 
doufáme v záchranu.

DOROST
Sezóna dorostu je zatím impozantní. Velmi silný ročník 
– 98 + 99 ukazuje své kvality zatím po osmi kolech má 
pouze vítězství a náskok 6 bodů. Sice těžká utkání nás 
ještě čekají, ale namířeno k baráži o nejvyšší celostátní 
soutěž, mají skvěle. Je zde mnoho kvalitních jednotlivců, 
a pokud by se vše vyvíjeli příznivě, už v příští sezóně 
by mohli někteří nastupovat v mužské kategorii a posílit 
paskovský tým.

STARŠÍ ŽÁCI
Sezónu letos odstartovali starší žáci na domácím hřišti a 
hned po úvodním dvojzápase bylo jasné, že nás nečeká 
lehká sezóna. Hráči příchozí z mladší kategorie se musí 
leč čemu rychle naučit a zvykat si na rychlejší herní tem-
po. Také naše řady doplnili nováčci, kteří svou pílí na tré-
ninku srovnávají krok. Celý tým drží několik zkušených 
matadorů, kteří bojují za každého stavu a dávají tak do-
brý příklad právě málo zkušeným hráčům. Počet starších 

... pokračování na straně 14 ...
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žáků je uspokojivý, což umožňuje trénovat na sto  
procent. Také na zápasech můžeme nahradit vyčerpané 
hráče čerstvými silami náhradníků. Jedinou slabinou 
je jeden brankář. Navíc ještě slečna, která vesměs  
chlapeckou soutěž zvládá na jedničku a často předčí své 
chlapecké soky. Doufáme, že jí vydrží zdraví a nadšení 
pro tento sport, protože bez tohoto stavebního kamene 
by se nám těžko hrály další zápasy.
Nic méně i přes veškeré úsilí a nasazení se starší 
žáci musejí zatím spokojit s osmým místem v tabulce 
a pouhými šesti body. Těchto šest bodů se podařilo 
získat dvěma výhrami z osmi zápasů. Je ale také třeba  
podotknout, že soutěži starších žáků jsou dva týmy, 
které jak herní tak individuální kvalitou převyšují všechny  
ostatní. Ztráty bodů s těmito soupeři určitě mrzí, jako 
každá prohra. Naší kluci a slečna měli ještě k tomu to 
štěstí, že si s oběma zahráli v jeden den. Snad si to moc 
nevyčítali. 
Za trenéry starších žáku musíme říct, že klíčem k výhrám 
je ucelený kolektiv, který si věří na hříšti i po zápase, 
třeba ve škole. Píle, neustála chuť být nejlepší a ukázat 
se. Hrát pro tým. Věříme, že další zápasy budou ve 
stejném bojovném duchu, účast na tréninku bude stále 
skoro maximální. 

MLADŠÍ ŽÁCI
Po přechodu většiny elévů k mladším žákům se  
ukazuje stálá kvalita tohoto výběru. Ve třech turnajích 
jsme jeden zvítězili, ve druhém nám vítězství uniklo o 
jedinou branku a ve třetím, kdy jsme měli pouze osm 
hráčů, z toho polovina z nižší kategorie, proti velmi 
těžkým soupeřům, jsem po nejlepším výkonu za dlouhé 
období, obsadili třetí místo.

ELÉVI
U těchto mladých dětí (ročníky 2005 a 2005), kde část má 
již něco odehráno a někteří začínají, nabírají zkušenosti 
a zatím na turnajích slušně umísťují na druhých a třetích 
místech. 
Elévové občas doplněni o hráče z přípravky od září 
odehráli 4 turnaje.  Cílem této kategorie je naučit se 
hlavně individuální techniku a přihrávky. Díky těmto 
dovednost jsme pak schopni hrát a předvádět pohlednou 
hru. A když se k tomu přidá bojovnost a srdíčko, jsou i 
výsledky. Tímto chci i poděkovat za podporu ze strany 
rodičů, kteří naše Ještěrky povzbuzují.
Další turnaj se hraje 13. prosince 2014 v Ostravě ve 
SH Vítek, soupeři budou FBC Ostrava, Rožnov, MVIL  
Ostrava a tým z Opavy.

PŘÍPRAVKA
Jestliže elévi jsou na začátku cesty florbalu, tak přípravka 
je přímo startovací čára. Tady turnaje slouží ne tak pro 
porovnání se soupeřem, jako spíš zpestření tréninků, 
proto jsou výsledky někdy nevyzpytatelné. Ovšem hro-
mada dětí, běžící za malým míčkem s velkým úsměvem, 
je zatím to největší pozitivum.

Paskov Saurians

... pokračování ze strany 13 ... Oddíl stolního tenisu Orel Paskov

Letního, týdenního soustředění mládeže v Bystřici pod 
Hostýnem se za náš oddíl zúčastnili čtyři žáci. Našim 
účastníkům se tam líbilo, trénovali s maximálním nasa-
zením. Co se naučili, předvedou v utkáních OP žáků, 
všichni jsou v základu družstva. 
Tréninkovou činnost oddílu jsme zahájili od začátku 
září. První týden byla účast slabší, ale pak už se zvýšila. 
Našemu předsedovi, Zdenkovi Mandovi, se podařil do-
brý tah. Díky svým známostem přesvědčil dva hráče 
Odry Vratimov k přestupu do našeho oddílu. Noví hráči, 
Roman Poloch a Ondřej Filípek, vzhledem k svému 
umístění v krajském žebříčku se stali předními hráči 
A-družstva. Tím jsme vlastně posílili B-družstvo a také 
nově přihlášené C-družstvo. Při změně soupisky se vždy 
poslední hráči přesouvají do základu družstva, hrajícího 
nižší soutěž. Naše A-družstvo hraje krajskou soutěž 2. 
tř. B-družstvo startuje v okresním přeboru. Nově vzniklé 
C-družstvo bude hrát v nejnižší soutěži, t.j.  v okresní 
soutěži 5. tř. Do okresního přeboru žáků jsme přihlásili 
dvě družstva, budou v nich startovat všichni naši regis-
trovaní žáci.
Soutěže ve stolním tenise začaly v posledním zářijovém 
víkendu. Obě žákovská družstva se pohybují podle 
očekávání ve spodní části tabulky. Proti loňsku je ale u 
našich hráčů znatelný pokrok ve výkonnosti. Zatím, co v 
minulém roce jsme skončili poslední, letos jsme na tom 
trochu lépe. A-družstvo je na 6. místě a dokonce ani B-čko 
není poslední. Nejlepší výkony podává Marek Pohanka 
z A-dužstva, druhý za ním je Viktor Michna z B-družstva, 
který je ale podstatně mladší. Nějaká vítězství už zazna-
menali i Lukáš Pešat a Michal Vorbis, hráči družstva A. I 
zbývající dva hráči B-čka, Martin Kunát a Ivo Michenka 
poznali, jak chutná vítězství.
Nově postavené C-čko má za úkol postoupit do vyšší 
třídy. Největším naším konkurentem v boji o postup 
bude zřejmě družstvo Sokola Pstruží C. V prvním utkání 
doma jsme hladce vyhráli. Do odvetného utkání se ale 
Pstruží posílilo o hráče, který dříve hrával stabilně kra-
jské soutěže. V odvetě jsme s nimi prohráli, ale i my se 
snažíme družstvo posílit. Přesvědčili jsme Renka Pas-
torka, který dva roky nehrál, aby si obnovil své hráčské 
schopnosti. Po skončení prvního kola se bude hrát na-
dstavba, kde se Sokolem Pstruží budeme hrát dvakrát 
znovu. Utkání s ostatními soupeři jsme hladce vyhrávali, 
i když jsme nehráli v nejsilnější sestavě. Prim v týmu má 
Peťa Mička, sekundují mu Aleš Matýsek a Ivo Michna. 
Čtvrtým hráčem základu je Honza Bonczek, který se od 
utkání k utkání znatelně zlepšuje. Vlastně teprve v této 
sezoně hraje pravidelně, loni vůbec nehrál a předtím za-
sahoval do utkání spíše výjimečně. Pár utkání si zahrála 
i Terka Řehová, ta však nastupuje bez jakéhokoliv tré-
ninku.
Dobře si vede i B-čko, které je proti loňsku posílené o 
bývalé dva hráče A-čka. Hned v prvním utkání jsme  hráli 
s nejvážnějším kandidátem na postup do krajské soutěže, 
družstvem TTC Frýdlant C. Podlehli jsme nejtěsnějším 
poměrem 8 : 10, ale to ještě nemohli hrát dva bývalí hráči

... pokračování na straně 15 ...
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...až  Kè5000
za kus zaplatí sbìratel za historické materiály
z Paskova (Paskau) a Oprechtic (Oppersdorf)! 

Zajímají mne napøíklad (témìø vše do roku 1990):
- fotografie a negativy (vše - nejen Paskov /Oprechtice)
- pohlednice
- obrazy a grafiky (obrazy Paskova a Oprechtic + )

- medaile, odznaky, vyznamenání
- poštovní vìci (obálky, dopisy, korespondenèní lístky...)
- dokumenty (rodný / úmrtní list, domovský list, vysvìdèení, ...)
- reklamní cedule a plakáty, úèty

- plány domù (do roku 1960), mapy (do roku 1950)
- prapory a vlajeèky
- láhve (pivní, sodovkové, ...)
- uniformy
- záznamy vyprávìní pamìtníkù (kazety, CD, textové zápisy)
- a další... (NABÍDNÌTE!)

* Nabídnìte, prosím, i pokud si nejste jisti, že se jedná o Paskov / Oprechtice!
** POZOR! Pokud máte k vìcem osobní vztah, nabízím o nìco menší odmìnu 
i za zapùjèení. Nabízím také vytvoøení vysoce kvalitních kopií.
*** Odmìnìn bude rovnìž dobrý tip na èlovìka, který takové materiály má
a napøíklad se již z Paskova odstìhoval. 

Pøedem dìkuji za Vaši nabídku :-)

 (vše - nejen Paskov /Oprechtice)
vše s podpisem Feilhauer, èi dalších rodákù

- další umìní (sošky, keramika, ...)
- knihy (hlavnì “Fauna Germanica” a “Burgen und Schlösser Mährens”)
- kroniky, brožury, prùkazky, Paskovský zpravodaj (do roku 2010)

- pozvánky na akce

Kontakt-email:
sbiram-paskov@email.cz

Kontakt-telefon:
737 381 623 

(volat 17-21 h, jinak SMS)

A-čka Dan Valenta a Peťa Michna. Prohráli jsme ještě i s 
druhým favoritem, na jeho stolech v Třinci jsme prohráli 
rovněž 10 : 8. Do třetice jsme prohráli i s jedním slabším 
družstvem a zase stejným poměrem. Do Brušperku 
jsme museli jet bez dvou hráčů základní sestavy. Ostatní  
utkání jsme vyhráli, většinou hladce. V tabulce nám 
patří se třemi porážkami čtvrté místo. Nejlepším hráčem  
tohoto týmu je Dan Valenta, který je se dvěma porážkami 
na druhém místě v tabulce úspěšnosti. Druhým nejlepším 
hráčem je Pavel Němčík s úspěšností 71 %. Ivo  
Taichman a Peťa Michna mají úspěšnost okolo 56 %.
Velmi dobře si podle očekávání vede A-čko. S jednou 
porážkou je v rozehrané soutěži na 3. místě. Zatím jsme 
prohráli pouze s jedním kandidátem na postup. Utkání 
se hrálo u nás doma v 1. kole a naši noví hráči ještě 
nebyli zvyklí na domácí prostředí. V dalších kolech 
už se adaptovali a vyhrávali jsme poměrně hladce. 
Nejlepšími jsou jednoznačně oba noví hráči, Roman s 
Ondrou. Úspěšnost mají okolo 78 %. Třetím hráčem je 
nestárnoucí Zdena Utíkal, úspěšnost má 55 %.  Adam 
Řeha se z pozice oddílové jedničky dostal na čtvrté  
místo, úspěšnost mu klesla pod 50 %. Ale v poslední 
době je ho vidět častěji trénovat, snad se to projeví i na 
jeho výsledcích. 
Všechna naše družstva čekají do konce roku ještě dvě 
utkání. Před vstupem do nového roku ještě uspořádáme 
tradiční, oddílový turnaj.

Miloslav Valenta

... pokračování ze strany 14 ...
                             STŘECHY

- Pokládka rovných a šikmých střešních krytin
- Výroba a montáž klempířských prvků a 
  parapetů
- Montáž střešních oken
- Nástřik půdních prostor proti škůdcům
- Zateplení střech
- Hydroizolace
- Stavba pergol
- Odvoz a likvidace odpadů
- Zednické práce
- Zateplení stěn budov
- Montáž plastových oken a dveří
- Výroba a montáž okenních sítí a žaluzií
- Kompletní dodávky materiálu

Nemáte dostatečnou hotovost?
Umožníme Vám platbu formou splátek.

Zdarma zhotovení cenové nabídky.

Tel.: 775 210 970
www.pokryvacstvi-chrastina.wz.cz
chrastinar@seznam.cz 
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ZUŠ  VRATIMOV, 
POBOČKA JAROSLAVA VOSTRADOVSKÉHO V PASKOVĚ

ZVE NA

VÁNOČNÍ KONCERT
 STŘEDA, 10. PROSINCE 2014

V 17.00 HODIN
 KINO PANORAMA

   MUDr. Martin Friedl – praktický lékař 
      přijímá nové pacienty 
  
adresa: Zahradní 762, Paskov 
areál Biocel Paskov 
 
Ordinační hodiny:
Pondělí    12:00 – 18:00 
Úterý  7:00 – 13:00  
Středa  7:00 – 13:00 13:00 – 17:00 
Čtvrtek 7:00 – 13:00 
Pátek  7:00 – 13:00 
Sobota  8:00 – 12:00 
 
Možnost objednání bez čekání. 
Tel.:  558 671 748, 558 462 161  
e-mail: ordinace@ordinacepaskov.cz 
 
www.ordinacepaskov.cz 

Uzávěrka dalšího čísla zpravodaje
bude 5. 2. 2015, pro články i reklamní

inzerci. Děkujeme za pochopení.

Společenská kronika 
 

Blahopřejeme jubilantům v měsících: 
říjen a listopad 2014 

 
Vážení jubilanti, 

přejeme Vám do dalších let hodně zdraví, 
štěstí a životní pohody.

 
 
 

 
 

Vítáme nové občánky města Paskova: 
 

Tomáše Galetku, Igora Svobodu, Nikol Parmovou, 
Kryštofa Koláčka, Karolínu Matějovou, Sofii Bičánovou, 

Charlotu Magnuskovou, Marka Andrýska,  
Davida Bernatíka, Ellen Vinklárkovou 

 
Rozloučili jsme se s paskovskými občany

 
  V září, říjnu a listopadu 2014 zemřeli:

Marie Sýkorová, Adam Gelnar, Miroslav 
Bednář, Jaroslav Andrýsek, Vladimír 
Liška, Marie Dluhošová

Říjen

Vlasta Holmanová
Jarmila Adamusová

Miroslava Hrubá
Marta Adamusová
Čestmír Holman
Olga Ryšková

Jaroslav Grygar

Vážení rodiče,
k narození Vašeho děťátka Vám upřímně blahopřejeme.

Přejeme mu život v míru a ve šťastné rodině.

Listopad

Ignác Maňásek
František Vrubel

Marie Havránková
Jaroslav Šeděnka

Miroslava Michnová
Milada Lyčková
Jarmila Velká
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Kalendář akcí  
Prosinec
10. - Vánoční koncert, 17:00h, Kino Panorama Paskov
11. - Zasedání Zastupitelstva města Paskov
13. - Divadlo – Ani spolu, ani bez sebe, hrají Jana Paulová a David Suchařípa
17. - Florbálek pro děti a rodiče v kategoriích přípravka a elévi, od 15-18h, tělocvična ZŠ Paskov
20. - Házenkářský turnaj „O vánočního kapra“, nafukovací hala Orel Paskov, od 9:00h
20. - Česká mše Vánoční, od 14h, kostel sv. Vavřince
20. - Vánoční jarmark, od 14h 
26. - Štěpánský turnaj neregistrovaných hráčů ve stolním tenise

Leden
1.-14. – Tříkrálová sbírka
3.  - volejbalový turnaj „O pohár města Paskov“
5. - zahájení činnosti kroužků v novém roce
10. - Karneval pro děti v sále DDM Vratimov
17. - ples SDH Paskov 
24. - Florbal ples
25. - Gala přehlídka kroužků Paskov a Řepiště, od 16:00 hod, kino Panorama Paskov
27. - Výroční schůze KD Paskov
27.-28. - zápis do 1. třídy 
30. - Pololetní prázdniny

Únor
2. - 6.- Lyžařský kurz na Bílé, MŠ Paskov
5. - Uzávěrka Paskovského zpravodaje
13. - ples SDH Oprechtice – KD Oprechtice
14. - Folklorní bál „Po sůsedsku“ – KCP
14. - Ples SDH Oprechtice – KD Oprechtice 
17. - Pochování basy, KD Paskov
20. - 22. - Badatel víkend, pouze pro přihlášené, DDM Vratimov
28. - prohlídka zámku

Plánujeme na březen  
   - výstava Karpaty
   - ples města Paskov
   - zápis dětí do MŠ
   - plavecký kurz MŠ Paskov

A
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13. prosince 2014 v 18h
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PROGRAM - KINO PANORÁMA Paskov (Prosinec 2014, Leden 2015) 

Čtvrtek  11. prosince v 16 hodin, Německo
 

ŘÍŠE HRAČEK
Rodinná animovaná komedie.
V úžasném, živoucím světě Říše hraček se zázraky dějí bez 
přestání a to v denní i noční dobu.
Mládeži přístupno. Český dabing. Délka: 92 minut. 
Vstupné: 20,- Kč

Čtvrtek  11. prosince v 18 hodin, Ukrajina/ Holandsko
 

KMEN
Kriminální drama
Hluchoněmý teenager Sergey nastoupí do speciální internátní 
školy. Aby zde „přežil“, stává se členem tzv. kmene. Náhodný 
sex s jednou z kmenových konkubín však přeroste v lásku a 
on tak musí porušit všechna nepsaná pravidla společenské  
hierarchie kmene.
Ve znakové řeči, bez titulků!! Gesta, výrazy tváře a řeč těla jsou 
pro diváky jediným jazykem. Mládeži nepřístupno. Délka 130 
minut. Vstupné 50 Kč.

Pondělí  15. prosince v 18 hodin, ČR
 

STOLETÍ MIROSLAVA ZIKMUNDA
Životopisný film.
Pohled na bouřlivé dějiny očima muže, který se narodil pět 
měsíců po vzniku republiky,přežil 2. světovou válku, zažil  
nástup komunismu i jeho pád.Zažil také zánik kolonialismu v 
Africe.  Mládeži přístupno. Délka 97 minut. Vstupné 40 Kč.

Čtvrtek 18. prosince v 16 a 18 hodin, Norsko
 

MAGICKÉ STŘÍBRO - HLEDÁNÍ KOUZELNÉHO 
ROHU

Dokáží modří skřítci pomoci červeným skřítkům, ohroženým 
ledovcem? Najde jejich královna magický roh, který dokáže 
změnit počasí? Délka 84 minut. Vstupné 20 Kč.

Pondělí 5. ledna v 18 hodin, ČR/ Slovensko
 

ZEJTRA NAPOŘÁD
Komediální drama. Petr, jako jiní chce změnit svůj život. V Číně 
zařizuje zboží pro své zákazníky. Domlouvá si schůzky a věří, 
že potká někoho, kdo mu změní život.
Hrají: Pavel Batěk, Jiří Lábus, Klára Issová a další. 
Délka 100 minut. Vstupné 50 Kč.

Čtvrtek 8. ledna v 16 hodin, ČR/ Dánsko
 

TŘI BRATŘI
Pohádka nabízí spoustu dobrodružství, překvapivých  
situací, ale také laskavého humoru. Děj filmu, včetně oblíbených 
písniček pochází z pera Zdeňka Svěráka a Jaroslava Uhlíře.
Hrají: Tomáš Klus, Vojtěch Dyk, Zdeněk Piškula, Oldřich Kaizer, 
Jiří Lábus, Ivana Chýlková..
Délka 90 minut. Vstupné 40 Kč.

Čtvrtek  8. ledna v 18 hodin, ČR
 

FAIR PLAY
Drama. Osmdesátá léta v Československu. Mladičká sprinterka 
Anna se stává členkou Střediska vrcholového sportu. Všichni 
kolem doufají že splní limit na olympiádu. Bez jejího vědomí 
jsou ji podávány anabolika.Její výkonnost stoupá, ale objevují 
se zdravotní problémy. Hrají: A. Geislerová, R. Luknár,a další. 
Mládeži do 12 let nepřístupno. Délka: 100 minut. Vstupné: 50Kč

Pondělí 12. ledna v 18 hodin, ČR/ Lucembursko/ SR/ Finsko
 

KLAUNI
Drama o komedii.  Příběh o pozdním znovushledání klaun-
ského tria, spojuje O.Kaizera aj. Lábuse s evropskou hereckou 
elitou: D.Flamandrem, K.Outinen aj. Ferrier. Mládeži do 12 let 
nepřístupno. Délka: 120 minut. Vstupné: 50,- Kč

Pátek 16. ledna v 16 hodin, ČR
 

ANIMÁČEK
Pásmo krátkých animovaných filmů. Příběhy jsou žánrově a 
stylově různorodé.mezi filmy najdete i abstraktní snímky, které 
umožní dětem zapojit vlastní fantazii. 
Délka: 57 minut. Vstupné: 20,- Kč

Pátek 16. ledna v 18 hodin, Kanada
 

MAMI !
Drama.  Příběh dospívajícího Steva s diagnózou ADHD a jeho 
mámy, která i přes rady odborníků trvá na tom, že svého syna 
zvládne. A když se k tomu přidá utrápená sousedka, je z toho 
hodně divoká jízda nahoru a zase dolů, jak už to v životě bývá. 
Brilantní výkony hlavních protagonistů vás do příběhu absolutně 
vtáhnou. Mládeži do 15 let nepřístupno. 
Délka: 134 minut. Vstupné: 50,- Kč

Pondělí 26. ledna v 16 hodin, ČR
 

TADY HLÍDÁM JÁ
Rodinná komedie
Úspěšný chemik je nucen vrátit poukazy na svatební cestu do 
Řecka. Jeho nastávající totiž pořídila své hyperaktivní dcerce 
psa. Celá rodina se ocitá na alternativní dovolené na Šumavě. 
Život plný omezení a povinností začíná být minulostí.
Mládeži přístupno. Délka 110 minut. Vstupné: 20 Kč.

Sobota 17. ledna v 17 hodin, ČR
 

INTIMITY

Romantická komedie složená ze sedmi příběhů o lásce, které 
se vzájemně prolínají.  Hrají: Zlata Adamovská, Tomáš Klus, 
Ondřej Vetchý a další. AKCE 1 + 1 ZDARMA = cena 60 Kč.
Délka: 104 minut. Přístupný od 12 let. 

Pondělí 26. ledna v 18 hodin, ČR
 

DON JON
Komedie. Jon má v životě jen pár věcí, na kterých mu záleží…
byt, auto, rodinu, kostel, ženský a porno. Nespokojený se 
svým životem se vydává za poznáním lepšího sexu, ale k jeho 
překvapení se místo toho poučí daleko více o životě a lásce ze 
vztahů se dvěma velice odlišnými ženami. Mládeži do 15 let 
nepřístupno. Délka 90 minut. Vstupné: 50 Kč.

Pátek 30. ledna v 18 hodin, Francie/USA
 

NEW YORKU, MILUJI TĚ
Romantický. Pohled na New York očima lásky ve všem jejích 
podobách. Volné pokračování série Města lásky, jejíž první díl, 
Pařiži miluji Tě, slavil před časem velké úspěchy.
Délka 103 minut. Vstupné: 50 Kč.

!!! Mimořádná příležitost !!! Ve spolupráci s APK  
Cinema Service s. r. o. uvádí kino Panorama Paskov 
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Tříkrálová sbírka 2015

přijetím. Skupinky koledníků, doprovodné akce i  
distribuci pokladniček v našem regionu organizuje 
Charita Frýdek-Místek ve spolupráci s obcemi, farnostmi 
a různými mládežnickými organizacemi. 
Další ročník sbírky bude probíhat od 1. do 14. ledna 
2015.

Během Tříkrálové sbírky se letos ve vaší obci Paskov 
a části Oprechtice vybralo celkem 78 134,-Kč, což je o  
1 650,-Kč více než loňský rok.  Úspěch celé akce závisí 
na aktivitě těch, kteří se dobrovolně zapojují do sbírky. 
Za což vám velice děkujeme. Pokud byste měli zájem 
přidat se ke koledníkům, ozvěte se místní koordinátorce 
paní Šugarové na tel. čísle 604 234 185.

Z letošního výtěžku sbírky jsme zakoupili velkokapa-
citní sušičku prádla pro Oázu pokoje a automobil pro  
Charitní pečovatelskou službu. Zbylou částku jsme 
použili na chod těchto charitních středisek: Dům  
pokojného stáří u Panny Marie Frýdecké, Poradenské 
centrum ve Frýdlantu nad Ostravicí, Denní centrum 
Maják, Klub Nezbeda, Terénní služba ZOOM, Terénní 
služba Rebel, Centrum Pramínek. Vybrané peníze z 
Tříkrálové sbírky za rok 2015 budou použity na stejná 
střediska a zakoupení potřebného vybavení.
Více informací o sbírce najdete na  
http://www.trikralovasbirka.cz/

Za Charitu Frýdek-Místek 
Renáta Zbořilová, koordinátorka Tříkrálové sbírky 

Každý rok začátkem  
ledna vyráží do ulic skupinky 
koledníků a chodí od domu 
k domu s koledou a přáním 
všeho dobrého do Nového 
roku. Díky dlouholeté tradici 
je již Tříkrálová sbírka mezi 
lidmi známá a většinou se 
koledníci setkávají s vlídným 

Pozitivním posunem v dění Paskova je nesporně oživení 
kultury hostujícími agenturami (v prostorách našeho 
kina). Dne 3. října se představili On a Ona(bezejmenní) 
z Divadla Klaunika Brno s “didaktickou klaunikyá-
dou” DON QUIJOTTE de la ANCHA, inspirovanou 
známým  románem mistra španělské literatury vrcholné  
renesance Miguella de la Cervantese y Saavedry (1547 
- 1616). Vtipná “didaktická” interpretace byla inspirací k 
dalšímu poznávání. Klaunství a improvizace ve stylu B. 
Polívky bavily. Ale je to především  schopnost  empa-
tie dvou herců bourala bariéru mezi pódiem a hledištěm 
s překvapením, kolik talentů je  mezi našimi mladými.. 
Účinkující, profesionálové i do hry vtažení amatéři, si 
zasloužili potlesk ve stoje za příjemně prožitý večer.

Zora Stiborová

Navštívilo nás Brno

UHELNÉ SKLADY ŠENOV
AUTODOPRAVA – PRODEJ SYPKÝCH 

MATERIÁLŮ 
BÝVALÝ AREÁL VOKD

ČERNÉ OKD, KOKS, HNĚDÉ  BILINA, 
MOST

HNĚDÉ UHLÍ DO AUTOMATICKÝCH KOTLŮ
ZE ZASTŘEŠENÉ HALY

DLOUHOLETÉ ZKUŠENOSTI S PROVOZEM  
AUTOMATICKÝCH KOTLŮ

VÁŽENO NA KALIBROVANÉ DIGITÁLNÍ  
AUTOVÁZE

VÝHRADNĚ ČESKÉ UHLÍ
Polské – NEVEDEME

Po – Pa: 7:30 – 15:00 hod.
Web-ceník: prodejuhlicz.cz

INFO: Tel. Objednávky:
Po – Ne: 6:00 – 19:00hod.

Tel.: 608 827 288
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Prokazatelné zlepšení zdravotního stavu každého klienta je hlavním cílem San-
atorií Klimkovice, moderních lázní ležících v krásné přírodě a přitom čtvrthodinku 
cesty od centra Ostravy. To je také důvod, proč klimkovická sanatoria nenabízí 
skluzavky a vodní gejzíry, ale celou řadu specializovaných terapií cílených na 
zdravotní potíže; ty lehčí, i velmi těžké. 
Že se ocitne v lázních, si ještě před dvěma lety neuměl představit Miroslav 
Hvozdík z Ostravy. Celý život sportoval, hrál tenis, chodil po horách, měl pocit, 
že v lázních se všichni jen procházejí po kolonádě, popíjejí vincentku a 

Sanatoria Klimkovice vrátily Miroslava Hvozdíka na kurt

odpočívají, což pro něj bylo synonymum nudy. Po padesátce ho začal pobolívat kyčelní kloub, během necelého roku 
se jeho obtíže vystupňovaly tak, že už i těžce chodil, natož aby běhal po kurtu. Následovala operace a totální endo-
protéza kyčelního kloubu. A deprese, že místo sportu teď bude vysedávat u televize. Byla ovšem zcela zbytečná. „Šlo 
to ráz naráz. Už osmý den po operaci mě přímo z nemocnice převezli do lázní. První týden rehabilitací jsem byl ještě 
trochu skeptický, ale pak se můj stav lepšil den ode dne,“ líčí Miroslav Hvozdík. 
Lékaři v klimkovických lázních mu předepsali terapie přímo na míru, i s ohledem na to, že chtěl zase co nejdříve spor-
tovat. Některé dny byl tím pádem po procedurách pořádně utahaný, ale po měsíci odcházel z Klimkovic po svých a s 
výhledem, že na začátku sezony se zase vrátí na hřiště. Navíc neztratil kontakt s pracovištěm. V lázních měl dostup-
ný internet a v případě potřeby se za ním jeho kolegové z kanceláře v Ostravě mohli kdykoliv stavit. Daleko to neměla 
ani rodina, což pro něj bylo zvláště důležité, protože mladší dceři je teprve dvanáct let. „Já jsem nemusel z nemocnice 
cestovat někam přes půl republiky, mí blízcí mě mohli kdykoliv navštívit a spolupracovníci taky. Dokonce kolega, co je 
hrozně na sladké, se pak už sám nabízel, že za mnou zajede s nějakými papíry. Zamiloval si totiž lázeňskou cukrárnu 
se zákusky z vlastní výrobny,“ usmívá se Miroslav Hvozdík a trochu podezírá svého spolupracovníka, že by se mu 
pravidelné návštěvy klimkovických lázní líbily i v budoucnu. „Jen si bude muset najít jiný důvod, protože já už jsem fit!“    
Sanatoria Klimkovice
742 84 Klimkovice
www.sanatoria-klimkovice.cz  
tel: 556 422 111, 556 422 106
e-mail: recepce@sanklim.cz

Nově prodej na ulici Kirilovova 106, Paskov, paní Batková

Prodej na zvonek od 16-18.00 hodin nebo na objednávku na telefonu  
721 136 354. Prodej je možný i o víkendech dle domluvy. Nabízíme odrůdy 
červené a žluté varianty. A na Váš sváteční stůl vánoční rohlíčky. Prodej po 

pytlích 25kg neo Vám i navážíme, kolik si budete přát.
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